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Vragen van het lid Jadnanansing (PvdA) aan de minister van Onderwijs, 
Cultuur en Wetenschap over een overschot dat ontstaat van studenten die zijn 
opgeleid voor de kinderopvang (ingezonden 4 juli 2013). 

Vraag 1
Is het waar dat er in 2015 een overschot ontstaat van ruim 14 duizend 
gediplomeerden van opleidingen voor kinderopvang?1 

Vraag 2
Hoe beoordeelt u het dat regionale opleidingscentra niettemin mensen blijven 
opleiden voor de kinderopvang terwijl er juist sprake is van groot banenver-
lies in de kinderopvang? 

Vraag 3
Deelt u de mening van de onderwijsmanager kinderopvang van ROC 
Mondriaan dat de mensen die nu aan de opleiding beginnen over drie jaar, 
wanneer zij op de arbeidsmarkt komen, weer nodig zijn? 

Vraag 4
Ziet u alternatieven voor een leerlingenstop?

1 «Mbo blijft te veel studenten opleiden voor kinderopvang» in De Volkskrant van 3 juli 2013.
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